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متن پرسش

سلام علیکم: نظر حضرتعالی در مورد گفتگوی میان دکتر محمد رضایی و دکتر پودینه چیست؟ بنظر

می رسد جناب پودینه به خوبی درین بحث سستی بنیان های فلسفه اسلامی را ثابت کردند و جناب

محمد رضایی بسیار ضعیف حاضر شدند. ابتدا فکر کردم ایشان آشنایی چندانی با فلسفه ندارند بعد

که در رزومه ایشان فحصی کردم و برایم مشخص شد که از اساتید بزرگ فلسفه هستند فهمیدم فلسفه

اسلامی در درون پوک است نه اینکه ایشان کمبودی داشته باشند لینک این گفتگو اینست

/https://3danet.ir/pudineh-mohammadrezai

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده فرصت دنبالکردن این مباحث را ندارم. البته اجازه دهید در فلسفهی

اسلامی برعکسِ شما فکر کنم. موفق باشید


